
Vihtiälän kalastuskunta  PÖYTÄKIRJA 
Sirkka Valtonen  1.6.2009 
 
 

KALASTUSKUNNAN VUOSIKOKOUS 
 
Aika ja paikka 16.4.2009 Pertti Parkkosen uudessa kodissa 
 
Osallistujat   Pertti Parkkonen 
  Antti Parkkonen 
  Matti Mäkinen 
  Antero Savonen 
  Tapani Riitaoja 
  Erkki Lievonen 
  Sirkka Valtonen 
 
1. 
Tarjottuaan ensin osallistujille hyvät kahvit, kalastuskunnan esimies Pertti Parkkonen 
toivotti heidät vielä uudelleen tervetulleiksi ja avasi kokouksen. 
 
2. 
Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Pertti Parkkonen ja sihteeriksi Sirkka Valtonen. 
 
3. 
Sovittiin, että jos tarvitsee äänestää, käytetään mies ja ääni –periaatetta. 
 
4. 
Laillisuus ja päätösvaltaisuus: 
Todettiin, että kokous oli kutsuttu koolle 2.4.2009 Keskisuomalaisessa olleella 
ilmoituksella. 
Todettiin, että kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 
 
5. 
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi ja ääntenlaskijoiksi Tapani Riitaoja ja Matti Mäkinen. 
 
6. 
Kokouksen työjärjestykseksi päätettiin hyväksyä  Kalatalouskeskuksen mallin mukainen 
työjärjestys. 
 
7. 
Todettiin osanottajat; luettelo on pöytäkirjan alussa. 
 
8. 
Esimiehen laatima vuoden 2008 toimintakertomus kuultiin. 10 000 kpl siian ja 290 kpl 
järvitaimenen poikasia on istutettu velvoiteistutuksena. Toimintakertomus hyväksyttiin 
yksimielisesti. 
 
9. 



Vuoden 2008 tilinpäätös ja tilintarkastajien kertomus kuultiin. Tilikauden tulos verojen 
jälkeen oli 555,03 euroa ylijäämäinen ja varoja vuoden lopussa oli 22.595,98 euroa. 
Tilinpäätös päätettiin vahvistaa ja myöntää tilivelvollisille, eli tilintekijälle ja hoitokunnalle, 
tili- ja vastuuvapaus. 
 
10. 
Palkkiot: 
Päätettiin, että edelleenkään ei makseta palkkioita, paitsi tilintarkastajille, laskun mukaan. 
Merkinmyyjien palkkio on 25%. 
 
11. 
Erovuorossa olevat hoitokunnan jäsenet Sirkka Valtonen ja varajäsen Matti Jokinen 
valittiin uudestaan. 
Niin ikään erovuorossa olevien Lauri Häkkisen ja varajäsen Kalervo Kiilamaan tilalle 
valittiin varsinaiseksi jäseneksi Antti Parkkonen ja varajäseneksi Tapani Riitaoja. 
 
Muut jäsenet ja varajäsenet ovat 
Pertti Parkkonen ja hänen varajäsenensä Antero Savonen, 
Matti Mäkinen ja hänen varajäsenensä Erkki Lievonen, 
Hoitokunnan kokoonkutsujaksi valittiin Pertti Parkkonen. 
 
12. 
Tilintarkastajiksi valittiin uudelleen Kai Pääkkönen ja Olli Mononen sekä 
varatilintarkastajiksi niin ikään uudelleen Tapani Häkkinen Raimo Ström. 
 
13. 
Pyydysmerkkien myynnistä päätettiin, että myyjinä toimivat Matti Mäkinen ja Sirkka 
Valtonen. 
Asiasta on ilmoitus Nojosniemen tienhaaran ilmoitustaululla. 
 
Pyydysmerkkien hinnat päätettiin pitää entisellään: 
osakkaille 7 merkkiä á 1 euro, seuraavat á 5 euroa; 
kesäasukkaille 2 merkkiä á 1 euro, seuraavat á 5 euroa; 
ulkopuolisille merkin hinta on aina 5 euroa. 
 
Kalastusohjeeseen ei tullut muutoksia. 
 
14. 
Pyyntirajoitukset päätettiin pitää entisellään: 
Verkon sallitut silmäkoot ovat : 

- Kesäkaudella 1.6. – 30.11. 30mm tai sen alle sekä 55mm tai sen yli 
- Talvikaudella 1.12. – 31.5. vain yli 55mm tai yli 

Rajoitus on kalastusalueen päätöksen mukainen. 
Uronlahden noin kahden hehtaarin rauhoitusalue päätettiin pitää entisellään. 
 
15. 
Metsästys päätettiin kieltää edelleen. Piisaminpyynti on sallittu, ja siihen tarvitaan yksi 
pyydysmerkki. 
 
16. 



Istutuksia tai muita hoitotoimia ei tehdä tänäkään vuonna kalastuskunnan toimesta. 
 
17. 
Esimies oli laatinut vuodelle 2009 tulo- ja menoarvion, joka käytiin läpi ja hyväksyttiin. 
 
18. 
Kalastusalueen ja Kalatalouskeskuksen kokouksissa 2009 – 2010 Vihtiälän 
kalastuskunnan edustaja on hoitokunnan puheenjohtaja Pertti Parkkonen ja hänen 
varamiehensä on Antero Savonen. 
 
19. 
Kalastuslehti tilataan edelleen hoitokunnan jäsenille ja heidän varajäsenilleen. 
 
20. 
Muut asiat: 
 
Esimies päätettiin valtuuttaa tarvittaessa neuvottelemaan kalastuskuntien yhdistämisestä, 
jota kokous piti hyvin kannatettavana asiana. 
 
Joillakin kalastuskunnilla on internetissä kotisivut. Päätettiin tutustua tähän asiaan 
lähemmin. 
 
Pöytäkirja päätettiin pitää nähtävillä 1.5. – 31.5.2009 Pertti Parkkosen luona. 
 
21. 
Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 14.10. 


